
Protokoll 12-2011 fört vid styrelsemöte med Svenska Pudelklubbens Centralstyrelse den 12 
Nov. 2011, Scandic Hotell, Upplands Väsby 

Närvarande: Madeleine Bergendahl, ordförande 

Lotta Sandell, vice ordförande 
Lena Tellberg, sekreterare 

Marita Simring, kassör 
Lena Petri 

Liss-Britt Elegård 
Lena Jonsson 

Anmält förhinder: Barbro Teglöf och Christer Ivarsson, suppleant 
 
Vid protokollet: Lena Tellberg 
Innehåller §§175-194 

§175 Mötets öppnande 
Madeleine Bergendahl hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat och meddelar att Lena 
Jonsson går in som ledamot på detta möte. 
§176 Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 
§177 Val av justerare 

Mötet valde Lena Jonsson till justerare. 
§178 Föregående mötes protokoll 

Protokoll 11-2011 gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 
§179 Ekonomi/medlemssiffror 

Marita Simring förklarar aktuell resultatrapport och balansrapport. Hela domarkonferensen är betald 
och ekonomisk redovisning från den klar. Nu återstår bara justering av den skriftliga redovisningen 
av hela konferensen innan allt kan skickas till SKK för godkännande. Hittills har uppfödarna gett 
143 St. gåvomedlemskap till nya valpköpare under 2011. Mer än hälften av medlemmarna från 
gåvomedlemskapen 2010 har förnyat sitt medlemskap, så det är ett mycket bra sätt att värva nya 
medlemmar. Utländska medlemmar har fått höjd medlemsavgift enligt PF-beslut. Uppdrogs åt 
Marita Simring att skicka med förklaring till höjningen vid förnyelse av medlemskap. 
Budgetguppen redovisar sitt påbörjade arbete och det har också planerats för ett eventuellt beslut 
ang. Moms för ideella föreningar I en version av budgeten. Beslöts att trycka upp SPKs 
informationsfolder och distribuera kostnadsfritt till avdelningarna för spridning. Foldern ska vara 
klar till Stockholms Hundmässa 2011. 
§180 PudelNytt, hemsidan och Facebook 

Lena Petri meddelar att Pudelnytt nr 3-2012 kommer att vara Avelsnummer. Hon påminner om att 
avdelningarna måste bli bättre på att utnyttja sidorna I Pudelnytt med mera reportage och mindre 
resultatredovisning. 
Lena Petri meddelar att Facebook fungerar bra, uppmanar alla avdelningar och medlemmar att 
”Dela” inlägg flera gånger eftersom de försvinner snabbt långt ner på listan med all annan 
information på Facebook. 



Marita Simring meddelar att adresslistan med aktuella domare som får Pudelnytt är uppdaterad. 

En fråga angående annonspriser I Pudelnytt har kommit upp och det förtydligas att medlemmar som 
har kommersiella annonser för produkter och tjänster betalar fullt annonspris. 

Uppdrogs åt Lotta Sandell att kontrollera priser för 2012 med tryckeriet. 
Arbetet med den nya hemsidan har tagit alldeles för lång tid. Styrelsen diskuterade grundligt 
igenom olika alternativ och slutligen lades tre förslag fram till beslut: 
1. Avsluta arbetet med den pågående hemsidan och börja leta andra alternativ. 

2. Avvakta ytterligare och invänta presentation av pågående arbete. 
3. Stoppa pågående arbete till nästa styrelsemöte och under tiden undersöka andra alternativ. 

Beslöts att stoppa allt pågående arbete som webbsidegruppen håller på med till nästa styrelsemöte. 
Lena Jonsson valde att inte delta I beslutet. 

Paragrafen förklarades som omedelbart justerad. 
§181 Domarkonferens, raskompendium 

Lotta Sandell informerar om de många fina kommentarerna vi fått efter domarkonferensen I 
oktober; mycket bra organiserat, bra inkvartering och ett välutformat raskompendium. 

Lotta Sandell meddelar att det Finns 100 St. Av raskompendiet I en enklare version för distribution 
till nya pudelkennelinnehavare. Det skickas UT I samband med det vanliga informationsutskicket 
från SPK. Upptryckt Finns också 200 ex. Av raskompendiet, originalversion till försäljning à 200 
Kr inkl. Porto. Beslöts att trycka upp ytterligare 300 St. Av raskompendiet, originalversionen. 

§182 SPKs 70-års jubileum 
Marita Simring informerar om att 175 St. Jubileumskalendrar är sålda och 150 St. Har gått till 
avdelningarna för försäljning lokalt. Det Finns ca 170 St. Kvar till försäljning. Maud Nilsson har 
uppmanats att komma in med faktura för det blå-gula pudelhuvudet som Hon gjort till SPK. 

§183 Ordförandekonferens 13 Nov 
Madeleine Bergendahl går igenom det tidigare utskickade programmet för ordförandekonferensen 
som hålls vartannat år. Alla avdelningarna kommer att delta med ordförande och en till 
representant. 

§184 Pudelnationalen 
Vi enas om preliminärt datum 6-7 augusti, onsdag och torsdag för Pudelnationalen 2014 veckan 
före Världsutställningen I Helsingfors (grupp 9 går på söndagen 10 augusti). Planeringen är 
påbörjad. En kommitté ska tillsättas under 2011 enligt verksamhetsplanen. Uppdrogs åt Madeleine 
Bergendahl att skicka UT styrdokumentet till övriga I styrelsen. 
§185 PF-uppdrag 

Lotta Sandell informerar om att arbetet med att få kritikerna I pappersform tyvärr har misslyckats. 
Bara en person kvarstår som har erbjudit sig att delta I projektet. 

Gemensamt rosettinköp: beslöts att diskutera frågan med avdelningarna på ordförandekonferensen. 
Pudelseminarium: planeras att hålla ett seminarium 2013 med SPK som huvudman, bidrag från 
SKK kan utgå om vi håller en avelskonferens. 
Avelsnumret I Pudelnytt 3-2012 kommer bl. A. Att innehålla artikel om avelsprinciper och 
information om hanhundsanvändningen. 
Uppdrogs åt avelskommittén att at fram information om hanhundsanvändning I de olika storlekarna 
för åren 2009, 2010 och 2011 till PF 2012. 



Diskuterades om de nuvarande kraven vad gäller utställningsmerit (Very good) har påverkat antal 
hänvisade kullar. Uppdrogs åt avelskommittén att kontakta valphänvisaren Christina Sohlman för 
information. Vi avvaktar redovisningen för att se om kraven bör ändras. 

Beslöts att bjuda in avelskommittén till nästa styrelsemöte för diskussion ang. Utvecklingen av 
avelsfrågor och tankar omkring behov I framtiden. Uppdrogs åt Lena Tellberg att skicka inbjudan. 

§186 Förtjänsttecken 
Avdelningarna har lämnat in förslag på förtjänsttecken inom SPK: 

Södra: xxxx 
Norra: xxxx 

Mellan: xxxx 
Västra: inget 

Centralstyrelsen har inget att erinra utan gratulerar de utsedda. 
§187 Inkomna skrivelser 

1. Medlem: förfrågan ang. DNA-test; Barbro T har svarat 
2. Gunilla Persson: donation nytt vandringspris, beslöts att inte motta donationen, uppdrogs åt Lena 
Tellberg att meddela 
3. VÄKK: begäran om domarlista, pudel 

4. SKK: Länsklubbarnas utställningsprogram 2014+ändring, vidarebefordrat t avdelningarna 
5. SKK: föredragningslista CS 5-11 och 6-2011 

6. SKK: fastställan av RAS för pudel+protokollsutdrag, vidarebefordrat t avdelningarna 
7. SKK: DN-beslut x2, vidarebefordrat 

8. SKK: utvärdering SRD, uppdrogs åt Lena Tellberg att svara 
9. SBK: hantering av tävling i ”SBK Tävling”, 2 st., vidarebefordrat 

10. SKK:ang. momsfrågan x2 
11. ÖLKK: föreläsning, veterinär, vidarebefordrat till mellansvenska 

12. Per Svarstad och Rose-Marie Emery: ansökan om utökning av rasregister, vidareb t 
avdelningarna, bordlägges, inväntar ytterligare svar från avdelningarna, uppdrogs åt Lena Tellberg 
att påminna avdelningarna 
13. SKK: info om BPH, beteende- och personlighetsbeskrivning hund 

14. Avdelningarna: utställningsdatum 2014+förtjänsttecken, datum bordlägges pga. 
uppmärksammad datumkonflikt för västras utställningar 

15. SKK: nya auktoriserade pudeldomare, vidarebefordrat till avd 
16. Medlem: ang. Pudel-SM, Liss-Britt har svarat 

17. SKK: info ang. radannonser (valpannonser kommer att försvinna), brev 
18. SBK: nya startavgifter mm, vidarebefordrat till avd 

19. SKK: nya raser med utställningsrätt mm, vidarebefordrat t avd 
20. Maria Berman: förfrågan om pudelbilder 

§188 Rapporter 



a) Ordförande: Madeleine Bergendahl informerar från SPKs deltagande på Kennelfullmäktige 2011: 
bara en motion gick igenom, den om att stänga vissa klasser av juniorhandling från de som redan är 
kvalificerade till SM i juniorhandling. Kennelfullmäktige var en nyttig erfarenhet och många tyckte 
att SPKs motioner var vettiga och bra, men i framtiden måste det ”lobbas” för motioner bland andra 
special- och rasklubbar så att flera kan vara med och påverka besluten i tid. 

b) Avelskommitén: ingen närvarande 
c) Övriga: Lena Petri informerar om att arbetet med insamlande av vandringspriser är tungt. Beslöts 
att Lena Petri samlar in och fotar vandringspriserna och uppdrogs åt Lotta Sandell att tillfråga 
mellansvenska avdelningen om det finns möjlighet att för SPKs räkning köpa in ett låsbart prisskåp 
och lagra vandringspriserna i Gubbängenlokalen. Uppdrogs åt Lotta Sandell att tillfråga SKK om 
det finns plats för Tommy Östmans ”Guldsax” i SKKs museum. Beslöts att i fortsättningen erhåller 
ägarna till SPKs ”Årets pudel” medalj, diplom och blommor(som avdelningarna bekostar). 
Uppdrogs åt Lena Tellberg att meddela avdelningarna. 

§189 Protokoll från avdelningarna 
Västra: 9 och 10-11 

Mellan: 7 och 8-11 
Södra: 9 och 10-11 

Norra: 8-11 
Ovanstående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

§190 Protokoll från SKK 
Liss-Britt Elegård rapporterar från CS 5/2011, UtstK 4/2011, DK 5/2011 (bl a. ang. mätning) och 
PTK 3-2011 
§191 Övriga frågor 

Inget. 
§192 Finns det något som inte får offentliggöras innan justering? 

Nej 
§193 Nästa möte 

Söndagen den 11 december, kl 10.00, lokal ej bestämd 
§194 Avslutning 

Madeleine Bergendahl tackade ledamöterna och avslutade mötet. 
Vid protokollet: 

__________________________ 
Lena Tellberg, sekreterare 

Justeras: 
_____________________________ _________________________________ 

Madeleine Bergendahl, ordförande Lena Jonsson, av mötet vald justerare 
 
 


